
PROTOKÓŁ NR XXII/2012 

z sesji  Rady  Miejskiej w  Stąporkowie 

odbytej w dniu  31 maja 2012r. 

 

 

Ad. pkt 1.  

Pan Przewodniczący otworzył  XXII  w  bieżącej  kadencji  obrady sesji Rady Miejskiej. 
Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na stan 14 radnych w obradach udział bierze 14 radnych, czyli 
stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. pkt 2. 
Przewodniczący odczytał wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały                        
w sprawie zmiany Uchwały nr XVIII/186/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2012r.                     
w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Odrowążu. 
Wniosek  stanowi załącznik do protokółu.  
Radni w głosowani jawnym przy 9 głosach „za” 3 głosach „przeciw” i  2 głosach  „wstrzymujących się „ 
przyjęli do porządku obrad przedstawiony projekt uchwały  w poz.7 „j”                                         
Przewodniczący odczytał drugi wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały            
w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie 
powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 
Wniosek stanowi załącznik do protokółu. 
Radni w głosowani jawnym przy 13 głosach „za”  i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli do porządku 
obrad przedstawiony projekt uchwały  w  poz. 7 „k” 
W dalszej części głos zabrał  zastępca przewodniczącego, radny Krzysztof Chrzan. Złożył ustny wniosek        
o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
mieszkalnego w budynku Ośrodka Zdrowia w Krasnej, z uwagi na trwające rozmowy z obecną Panią 
doktor co do dalszej jej pracy w tym ośrodku i wynajmu tego  mieszkania. 
Radni w głosowaniu  jawnym jednogłośnie wycofali projekt uchwały z porządku obrad. 
Przewodniczący  odczytał proponowany po zmianach  porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XX i XXI Sesji  
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności  międzysesyjnej. 
6.  Zapytania i  interpelacje  radnych. 
7.  Podjęcie  uchwał  w  sprawie: 
   a)  ustalenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone przez                                 
         Miejsko-Gminny Ośrodek  Pomocy  Społecznej w  Stąporkowie,  
  b)  uchwalenia regulaminu określającego tryb, sposób powoływania i odwoływania członków                      
        Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki funkcjonowania, 
   c)   uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony                       
         Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stąporków na lata 2012-2015 
   d)   sprzedaży  nieruchomości stanowiącej własność  Gminy  Stąporków,  
   e)   wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w Stąporkowie 
   f)   zmiany Uchwały Nr XV/139/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 22 grudnia 2011r.                   
         w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św. Jacka i ŚW. Katarzyny                                     
         w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,    
          znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, 



   g)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012 rok, 
   h)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2012rok, 
   i)   zmiany  uchwały Nr XVIII/186/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2012r. w sprawie   
          likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Odrowążu, 
   j)   zmiany uchwały Nr II/3/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie     
        powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej. 
8.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9.   Sprawy  różne. 
10. Zamknięcie obrad sesji.     
Radni w głosowani jawnym  przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęli porządek obrad. 
 
Ad. pkt 3 
Radni w głosowaniu  jawnym przy 13 głosach  „za” i  1 „wstrzymującym się” przyjęli protokóły z XX                
i   XXI  sesji  Rady Miejskiej. 
 
Ad. pkt  4 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację z działań między sesjami. 
 
Ad. pkt  5 
Pani  Burmistrz odczytała informację z działalności między sesyjnej. 
 
Ad. pkt 6 
W punkcie tym głos  zabrali: 
Przewodniczący  Rady Pan  Jacek Kołodziej  zapytał : 
-  na jakim etapie jest realizacja zadań z funduszu sołeckiego tj. ile zadań zostało zrealizowanych, ile jest           
w trakcie realizacji  a ile zadań w ogóle nie zostanie zrealizowanych, 
- jak wygląda obecnie praca w referacie promocji , ponieważ dwóch pracowników przebywa na zwolnieniu 
lekarskim, kto ich zastępuje, 
-  poruszył również problem związany z odbiorem śmieci z przydrożnych rowów posprzątanych   przez 
pracowników zatrudnionych w ramach  Ekologa. 
  -  Radna Krzystek Mirosława  również zwróciła się do Pani Burmistrz z prośbą  o zajęcie się sprawą  dot. 
odbioru śmieci ze wsi . Stwierdziła, że uzgodnienia ze starostą to jedna sprawa a śmieci  należy zabrać , bo 
wstyd by się walały po rowach. 
Następnie zapytała dlaczego w tym roku nie są organizowane zawody pływackie na basenie w Czarnieckiej 
Górze, słyszała że  Pan  Ćwik  prezes  Klubu Pływackiego Czarna pisał projekt, że pieniądze na to były,                 
a zawody nie odbyły się, dlaczego?  
Ponadto zapytała Panią burmistrz kogo typuje na sołtysa roku z  naszego  terenu na coroczny zjazd 
sołtysów do Wąchocka. 
--  Radny  Dariusz  Młodawski  poinformował , że  za  trzy tygodnie w Stąporkowie odbędzie się 
ogólnopolski konkurs staszicowski ,  w związku z tym prosi o odnowienie elewacji na budynku węzła 
cieplnego  przy ul. Staszica. 
 --  Radny Edward Mazur , złożył wniosek o przekazanie pieniędzy które pozostały z przetargu na drogi 
powiatowe na drogę  Dr. Anki w  Stąporkowie zapytał również dlaczego   nie zostały  opublikowane  na 
stronie BIP  protokóły z sesji  Nr V i XVII . 
 -- Radny  Robert  Dziubiński  zapytał  kiedy zacznie się  wykaszanie poboczy i co z ulicami i chodnikami o 
których mówił w miesiącu kwietniu, czy zostały  w ramach gwarancji naprawione? 
                          
Ad. pkt 7  ppkt „a” 
 Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  ustalenia zasad przyznawania        
i odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone przez  Miejsko-Gminny Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w 
Stąporkowie. 
Radni uwag nie wnosili. 



W głosowaniu  jawnym przy 10 głosach „za”  i  4 wstrzymujących się  radni podjęli uchwałę Nr XXII/200/2012  
w powyższej sprawie. 
 
Ad.  pkt 7 ppkt  „b” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 
określającego tryb, sposób powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowe warunki funkcjonowania. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/201/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „c”  
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony  Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 
Stąporków na lata 2012-2015. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowani jawnym  radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/202/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „d” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  sprzedaży                     
nieruchomości stanowiącej własność  Gminy  Stąporków. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu  jawnym radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/203/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „e” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy użyczenia nieruchomości położonej w Stąporkowie. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za”  i  1 „wstrzymującym się” radni podjęli uchwałę Nr XXII/204/2012 
w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „f’” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr 
XV/139/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 22 grudnia 2011r. w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - 
Katolickiej p.w. Św. Jacka i ŚW. Katarzyny  w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, znajdującego się na terenie Gminy Stąporków. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/205/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „g” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 
Stąporków na 2012 rok. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowani jawnym  przy 10 głosach „za”  i 4 „przeciw” Radni podjęli uchwałę Nr XXII/206/2012 w powyższej 
sprawie. 
 
 
 
Ad. pkt 7 ppkt „h” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 
Stąporków na 2012 rok. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu jawnym  radni  jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XXII/207/2012 w powyższej sprawie. 



 
Ad. pkt 7 ppkt „i” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmiany  uchwały                                    
Nr XVIII/186/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2012r. w sprawie  likwidacji Publicznej            
Szkoły Podstawowej w Odrowążu. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu  jawnym  przy  8 głosach „za” , 5 głosach „przeciw” i  1 „wstrzymującym się” radni podjęli 
uchwałę Nr XXII/208/2012 w powyższej sprawie. 
 
Ad. pkt 7 ppkt „j” 
Przewodniczący spytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały                                 
Nr II/3/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 grudnia 2010r. w sprawie  powołania składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miejskiej. 
Radni do projektu uchwały uwag nie wnosili. 
W głosowaniu jawnym przy 13 głosach „ za”  i 1 „przeciw” radni podjęli uchwałę Nr XXII/209/2012 w powyższej 
sprawie. 
 
Ad. pkt 8 
W punkcie tym  odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzieliła; 
-  Elżbieta Nowak, pracownik  ds. dróg  wyjaśniła sprawę  remontu pogwarancyjnego dróg, z uwagi na to,             
że były to nieduże pęknięcia zastosowano metodę ręczną poprzez wylanie ciekłego asfaltu i zasypanie 
drobnym żwirkiem. 
-  Paweł  Kloczkowski, pracownik ds. inwestycji poinformował, ze zgłoszone wady i usterki  przy  remoncie 
chodników zostaną usunięte przez wykonawcę w ramach gwarancji w najbliższym czasie. 
W dalszej części odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz  : 
-  odnośnie realizacji funduszu sołeckiego zaproponowała  sołtysom odrębne spotkanie w MDK , uzgodniono 
termin  po 10 czerwca br. 
- odnośnie pracy referatu promocji, poinformowała, że pomimo zwolnień lekarskich, praca jest wykonywana 
terminowo, załatwiane są wszystkie sprawy , nieobecnych pracowników zastępuje naczelnik wydziału Pani 
Bogumiła Jóźwik, 
Jeżeli zaś chodzi o śmieci to jak już wcześniej było powiedziała, zebrane śmieci są przy drogach powiatowych, 
po rozmowach z zastępcą starosty , pracownicy z powiatu mają zebrać śmieci, bądź zapłacić za te, które zostały 
zebrane.  
W dalszej części Pani Burmistrz odpowiadając na pytania radnej  Krzystek  powiedziała: że jeżeli chodzi  zawody 
pływackie na basenie w Czarnej  to Uczniowski Klub Sportowy Czarna dostał z Gminy Stąporków na zajęcia 
pływackie  7.154 zł.  Faktycznie nie ma napisane, że będzie zorganizowany dzień dziecka ,co roku był, pytanie 
dlaczego nie ma, Pan prezes nie ujął tego w tym  programie i taka przestroga na następny rok by osoba nie 
popełniła tego błędu i wpisała to w program , o czym wielokrotnie mówiliśmy, Pan kierownik Gajewski mógłby 
powiedzieć jak prosi stowarzyszenia, jak organizuje spotkania  co mówi na spotkaniach.  
Jeżeli chodzi o sołtysa roku zostało wybranych dwóch sołtys z komorowa i z Błotnicy , wyróżnienie dostanie 
Pani sołtys z Komorowa, ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że jeżeli sołtysi chcą jechać na festyn do 
Wąchocka , to zostanie zorganizowany wyjazd.  
 Odnośnie prośby radnego Młodawskiego  poinformowała, że ściany  budynku zostaną odnowione. 
 Protokoły z sesji  zostaną  zamieszczone, jeżeli zaś chodzi o wykaszanie poboczy  to od 4 czerwca przychodzi 
grupa mężczyzn i wszystkie pobocza będą wykaszane.  
 Natomiast jeśli chodzi o pieniądze z dróg powiatowych to oszczędności  jakie w tym zakresie zostały 
przeznaczone są na zakup wozu strażackiego do Czarnej , a także na zakup sprzętu, który będzie ratował życie i 
mienie naszych mieszkańców, ale taką samą kwotę pieniędzy zaoszczędziło także starostwo powiatowe, 
prosiłam aby przekazali te pieniądze na drogi powiatowe w Stąporkowie, dlatego jeśli ktoś może to proszę o 
poparcie mnie , aby powiat przekazał te pieniądze na drogi w Stąporkowie. 
 
 



Ad. pkt 9 
W punkcie tym  głos zabrali: 
-  Dyrektor MGOK w Stąporkowie Pani Katarzyna Sorn   zaprosiła wszystkich zebranych na Dzień Dziecka, który 
organizowany jest 3 czerwca br. Poinformowała również, ze MGOK jest dysponentem amfiteatru i jeśli ktoś 
chciałby zorganizować  jakąś imprezę  należy odpowiednio wcześniej  poinformować dyrekcję, celem 
uzgodnienia wszystkich spraw technicznych. Poinformowała również, że oficjalne otwarcie amfiteatru  
odbędzie się 15 sierpnia br.  i  zaprosiła  wszystkie sołectwa do czynnego udziału. 
-  Sołtys Lelitkowa Pan Tadeusz Dobrowolski podziękował Pani Burmistrz i Panu Przewodniczącemu za 
wykonane prace w sołectwie Lelitków. 
-  Sołtys Huciska Pani Joanna Wojna poruszyła  problem dotyczący podłączenia świetlicy (szkoły) do  kanalizacji, 
ponieważ przyłącze nie jest ujęte w planie. Nie rozumie dlaczego Urząd nie ujął tego skoro to budynek urzędu, 
mieszkańcy muszą się podłączać  a urząd nie musi, 
Druga sprawa to  otrzymała  pozytywną opinię odnośnie progu zwalniającego , więc pyta kiedy będzie 
realizacja i czy w ogóle będzie, ponadto  chciała zapytać  co z pracownikiem do świetlicy w Hucisku. 
Zapytała również dlaczego na spotkaniu w szkole  z Marszałkiem województwa i Kuratorem Oświaty  była tylko  
Kierownik Obsługi Szkół, jej zdaniem do rangi Pana Marszałka  to trochę za mało  wręcz niegrzecznie.  
Poruszyła również  sprawę  Markotu, jest nią  zbulwersowana, wyrzucanie ludzi bezdomnych na bruk , zapytała 
czy ten teren dla gminy tyle przyniesie korzyści  i czy gminę stać na uzbrojenie terenu, aby  go sprzedać.  
 Odpowiedzi na powyższe pytania udzieliła Pani Burmistrz, powiedziała że, prowadzi odmienną politykę 
od poprzedniego burmistrza dla niej liczą się mieszkańcy Gminy Stąporków, na drugim miejscu mogą być 
bezdomni z całej Polski i narkomani, ale jeżeli dziś pyta mnie ktoś  co z Markotem, to odpowiadam, jeżeli gmina 
ma zarobić na tym lub gdy zostaną utworzone nowe miejsca pracy a są zainteresowani tymi działkami i wcale 
nie  mówią, że mają być  uzbrojone, to ja mówię  oficjalnie tak, 10 ha należy sprzedać, gmina zarobi i 
przeznaczy na budowę mieszkań socjalnych dla mieszkańców gminy Stąporków. Cieszę się że dziesięciu  
radnych rozumie ten temat i jest za tym, aby ten teren sprzedać  a pieniądze przeznaczyć na sołectwa , na 
budowę budynków socjalnych. Podatki od kilku lat nie są podnoszone, na remonty i inwestycje trzeba 
prowadzić, a z czego , ano  trzeba coś sprzedać lub wydzierżawić, myślę ,że wszyscy się zgodzą ze mną ,że 
trzeba dbać  o swoje, o dobro  mieszkańców  naszej gminy. 
Jeżeli chodzi o świetlicę ( budynek szkoły)  to pytanie dlaczego mój poprzednik a Pani mąż nie pomyślał o tym 
że trzeba ten budynek podpiąć do kanalizacji, ja też temu się dziwię. Teraz z tymi problemami zostałam  ja, ale 
poradzę sobie, mam kompetentnych pracowników pomogą, ale nie stać nas na wszystko od razu.                      
Progi - przecież to nie problem teraz, roku 2010 czy 2011 ale problem z ostatnich lat. 
-  sołtys Joanna  Wojna w odpowiedzi na powyższe  szkoły za poprzedniego burmistrza już nie było, plac zabaw 
jest teraz , więc sprawa progu zwalniającego wyszła teraz, jeżeli zaś chodzi o kanalizację to w planach musiała 
być skora przy budynku znajduje się studzienka kanalizacyjna to musiał być i projekt. Skoro wywołała go Pani 
do tablicy i mówi Pani , tak słyszałam, że  nie ma pieniędzy bo spłaca Pani długi Wojny, to proszę przygotować 
na następną sesję dokumenty, że spłaca Pani długi, które on zaciągnął, proszę przygotować również 
informację, że po 3,5mln  jakie przyznał sejmik  Pani  nie pojechała po nie  i gmina je straciła, proszę 
przygotować te dokumenty, powiedzieć na którą sesję, mąż przyjdzie i wytłumaczy się, a mówienie 
ogólnikowo, że ja  znam, ja wiem jest nie na miejscu,  proszę jeszcze się odnieś do komisji Pani Kobierskiej, 
dlaczego jeszcze nie ma Pani do świetlicy. 
Następnie głos zabrała  skarbnik gminy Pani Grażyna Niechciał -  powiedziała, że zaciąganie kredytów czy 
pożyczek , emisja papierów wartościowych jest rzeczą wieloletnią więc nie ma wątpliwości że spłata następuje 
w latach późniejszych i na takich warunkach na jakich były zaciągane przez kolejne osoby, które sprawowały 
władzę. Aktualnie na koniec 2011r. gmina posiada dług około 15mln. jest to niespełna 34% zadłużenia do 
dochodów a ustawa dopuszcza 60%. Stwierdzenie, że spłaca się długi za poprzednie władze, owszem, zależy to 
od wartości , jeżeli były zaciągane zobowiązania a harmonogram spłat jest rozłożony w czasie  więc naturalnym 
jest, że gmina spłaca te zobowiązania, bo tak mówi harmonogram spłat. 
- Pani Burmistrz nie jest tajemnicą, że i za burmistrz Dorotę Łukomską będzie trzeba spłacać pożyczki, tylko ja 
nie zaciągam  je na boże wycieczki  tylko na określone cele, droga na Murawki, droga w Stąporkowie, pieniądze 
się pożycza, ale w granicach rozsądku. Jeżeli zaś chodzi o pracownika to nie wiem co ma z tym wspólnego 
komisja to Burmistrz Stąporkowa jednoosobowo podejmuje decyzje i za nie odpowiada, więc nie rozumiem 



dlaczego Pani pyta komisji, komisja to ciało opiniodawcze wystarczyło zapytać Burmistrza. Jutro zostaną 
wysłane odpowiedzi do wszystkich, którzy starali się o to stanowisko, ukaże się też informacja na stronie 
internetowej. Natomiast  jeżeli Burmistrz deleguje kogoś na spotkanie to tak jakby  był Burmistrz i na pewno to 
nikomu nie umniejsza rangi. 
-  Radny  Mazur Edward  powiedział mieszkania socjalne – dobrze, bardzo dobry pomysł, tylko ja pytam kiedy 
będzie droga na Dr Anki  w jakim czasie , abym mógł wyborcom odpowiedzieć konkretnie. 
-  Radny Dziubiński Robert  zaprosiła nas Pani na wesołe miasteczko na 19.06.br  czy to będzie na płycie 
głównej. 
-  Sekretarz  to będzie mobilna strefa kibica usytuowana od 15.00 do 22.00, ale to nie będzie na płycie głównej 
tylko na bocznej za bramką od strony Odrowąża. Głównej płycie nic nie grozi. 
-  Radny Wiśniewski Zbigniew, poprosił o odnowienie pozostałych węzłów cieplnych, które są na innych 
osiedlach.  
-  Burmistrz Dorota Łukomska odnośnie środków na drogę Dr Anki-  to rada decyduje, gdzie zostaną przekazane 
środki, Burmistrz tylko proponuje, większość radnych zdecydowała, ze miasto dostało już nazbyt  środków więc 
zdecydowali inaczej. 
Skarbnik gminy  wyjaśniła, ze z pieniędzy jakie zostały z dróg powiatowych  zakupiono samochód strażacki, 
sprzęt  pożarniczy do OSP Niekłań,  ale również  przekazano środki na remont łazienek w szkołach  zgodnie z 
zaleceniami Sanepidu. 
Przewodniczący Rady  na zakończenie odczytał życzenia z okazji Dnia Samorządu . 
 
Ad. pkt 10 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący  ogłosił zamknięcie obrad  sesji, dziękując wszystkim 
za przybycie. 
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